
2010MME97 
Van: Ines Wesselingh/Provincie Utrecht 
Aan: Statengriffie/Provincie Utrecht@Provincie Utrecht 
Cc: J.W.R. van Lunteren/Provincie Utrecht@Provincie Utrecht, secr.gedep.van.lunteren/Provincie Utrecht@Provincie Utrecht
Datum: 08-07-2010 13:12 
Onderwerp: Fw: Kermis laaggravense plas 

 

Geachte griffie, 
 
Bijgevoegd ter kennisname de reactie van het recreatieschap Stichtse Groenlanden op de mail die is 
verstuurd aan de partijen in provinciale Staten van de provincie Utrecht.  
 
Mochten er naar aanleiding van deze mail vragen zijn, dan kunnen de staten zich wenden tot mevr. M. 
Fleer van Recreatie Midden Nederland (m.fleer@recreatiemiddennederland.nl) 
 
Met vriendelijke groet,  
 

Inès Wesselingh 
Beleidsmedewerker Vrije Tijd 
 
Provincie Utrecht 
Pythagoraslaan 101 | Postbus 80300 | 3508 TH Utrecht 
T: (030) 258 3008 | M: 06 5579 0864 | F: (030) 258 2262 
E: ines.wesselingh@provincie-utrecht.nl 
W: www.provincie-utrecht.nl 
 

Van: Fleer, M. (Marieke)  
Verzonden: donderdag 8 juli 2010 9:35 
Aan: 'Paula Swieringa ' 
Onderwerp: RE: Kermis laaggravense plas 

Beste mevrouw Swieringa, 
 
Dank voor uw signaal, 
deels is het mij bekend. 
We hebben met de ondernemer afgesproken dat het hek bij temperaturen onder de 20 graden open 
is, en ik heb zelf ook een aantal keer geconstateerd dat dat in het voorjaar niet altijd het geval was. 
We hebben de ondermemer erop aangesproken, daarna was het hek wel vaker onafgesloten (dus niet 
op slot). Maar de deur zit dan nog steeds dicht (ook al is het niet op slot), en dat oogt niet welkom. We 
blijven erover in gesprek. 
In het voorjaar is de ondernemer druk geweest met afronden van de bouw, dat heeft u ongetwijfeld 
gezien. Dat was ook aanleiding om het hek af en toe op slot te laten; om nachtelijk bezoek, 
vernielingen, diefstallen etc tegen te gaan. Er is helaas af en toe ingebroken, dat is ook niet 
stimulerend om het hek open te zetten. 
De laatste weken, met het mooie weer, is het strandbad open. 
 
Wij zijn ons bewust dat de ondernemer zich niet volledig aan de afspraken houdt, we zijn daarover in 
contact met de ondernemer, maar we hebben gedurende de bouwfase nog niet de neiging om de 
boeteclausule in werking te zetten. Als er dit najaar, na afronding van de bouw, geen verbetering 
komt, zullen we daar wellicht wel toe overgaan. Signalen als die van u kunnen ons daarbij helpen. 
 
Dat u de gehele inrichting als 'kermis' beschouwt, vind ik jammer. We proberen rond de stad en in de 
regio een afwisselend aanbod aan zwemvoorzieningen aan te bieden. Zo zijn er enkele 'natuurlijke' 



plekken, met weinig voorzieningen en gratis zwemmen, bv Strijkviertel, langs de Lek en Haarrijn. En er 
zijn enkele stranden met meer voorzieningen, met toezicht en met entreeheffing, zoals Laagraven en 
Maarsseveense plassen. We denken op deze manier de verschillende recreantengroepen rond de 
stad goed te kunnen bedienen, 'voor elk wat wils'. Wij hebben de indruk dat de drukte rond Laagraven 
voor veel recreanten een welkome aanvulling op het aanbod in de regio is: zo'n soort 'kermis' was er 
nog niet, en veel mensen waarderen de mogelijkheden voor wakeboarden en teleskiën. 
 
De opmerking van de ondernemer over 'bepaalde types' is inderdaad niet zo gelukkig, het is echter 
wel een geluid dat ook veel recreanten laten horen. Op 'gratis' zwemstranden worden recreanten 
helaas wel eens lastig gevallen door jongelui die uit zijn op 'een geintje', wat niet door iedereen als 
een geintje gezien wordt. Bij de Laagravense plas is badtoezicht, waardoor bepaalde groepen 
recreanten zich prettiger en meer op hun gemak voelen. Voor wie daar geen prijs op stelt, zijn er ook 
andere zwemplassen beschikbaar. 
 
Ook al zijn we het niet op alle punten eens, 
ik hoop dat u ons uw signalen blijft doorgeven, 
zeker over die openstelling hoor ik graag 'uit de omgeving' hoe het verloopt. 
 
dank 
goede zomer gewenst 
 
Marieke Fleer 
Hoofd beleid en advies 
030-2974015 
www.recreatiemiddennederland.nl

Aan de inhoud van deze e-mail en eventuele bijlage(n) kunnen geen rechten 
worden ontleend. U kunt alleen rechten ontlenen aan niet-elektronische 
schriftelijke correspondentie, ondertekend door een daartoe bevoegd persoon 
namens (het bestuur van)  het recreatieschap. Het recreatieschap sluit iedere 
aansprakelijkheid uit voor enige schade die voortvloeit uit elektronische 
verzending van informatie. Het recreatieschap staat niet in voor de juiste en 
volledige overbrenging van de inhoud van deze e-mail en eventuele bijlage(n) 
of de tijdige ontvangst ervan. Bij twijfel over de juistheid, volledigheid of 
adressering, verzoeken wij u deze e-mail direct te retourneren en vervolgens te 
verwijderen. Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn uitsluitend bestemd voor 
de geadresseerde(n). Verstrekking aan en gebruik door anderen is niet 
toegestaan. 
 

Van: Paula Swieringa [mailto:pswieringa@tiscali.nl]  
Verzonden: zaterdag 3 juli 2010 13:27 
Aan: Fleer, M. (Marieke) 
CC: cda@provincie-utrecht.nl; vvd@provincie-utrecht.nl; pvda@provincie-utrecht.nl; sp@provincie-
utrecht.nl; christenunie@provincie-utrecht.nl; groenlinks@provincie-utrecht.nl; d66@provincie-
utrecht.nl; sgp@provincie-utrecht.nl; partij.voor.de.dieren@provincie-utrecht.nl; 



mooi.utrecht@provincie-utrecht.nl 
Onderwerp: Kermis laaggravense plas 

Geachte mevrouw Fleer, 
 
Vorig jaar heb ik wel eens contact met u gehad over de Laaggravenseplas en de manier waarop deze 
geëxploiteerd wordt. Er is mij toen beloofd dat de plas altijd toegankelijk zou zijn, ook op dagen (onder 
de 25 graden) dat Down Under niet open is. Dat is immers zo met de exploitant afgesproken. 
Vorig jaar hield de exploitant zich daar niet aan en ook dit jaar niet. Het hek is vrijwel altijd dicht en op 
slot op dagen dat down under gesloten is. En kom niet weer met de opmerking dat het niet zo is, want 
het is wel zo! Ik ga het altijd speciaal controleren! 
 
Ik heb vorig jaar nog geprobeerd om het positief te benaderen, maar ik vind echt dat de provincie, 
gemeente Utrecht/Nieuwegein/Houten (of wie hier verantwoordelijk voor is) hier een enorme fout 
hebben begaan door met deze kermisklant in zee te gaan. We hadden daar een heel mooi zwem- en 
recreatiemeer, met een goede sfeer in een redelijk ‘’natuurlijke’’ omgeving met veel groen enzo. Ik 
weet niet of u er onlangs bent gaan kijken: maar het is echt verschrikkelijke kermis geworden. Er staat 
een grote containerachtig gebouw, een teleskibaan die totaal misplaatst is en de hele omgeving is 
voorzien van een hek: Een grote en ook nog eens energieverslindende kermistoestand is het 
geworden. Doodzonde. 
 
Maar het vervelende vind ik nog dat exploitant laatst tegen me zei dat hij een entreeprijs vraagt om 
bepaalde types van de plas te weren! En ik wist wel wie hij bedoelde. 
 
Ik weet inderdaad wie hij bedoelde: namelijk de Marokkaanse jochies die daar altijd kwamen 
zwemmen en de (niet westerse) gezinnen uit Lunetten die daar heel vaak gezellig zaten te picknicken. 
 
Waarom kon de plas niet gewoon zijn wat ie was: een leuke rustige ‘natuurlijke’ recreatiegebied waar 
mensen zich met eigen middelen kunnen vermaken, ipv vermaakt te moeten worden met 
energieverspillende toestanden. 
 
Groet Paula Swieringa  
 


